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PAOOR.0012.3.6.2022.MAM 
 

P R O T O K Ó Ł Nr 33/2022 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Miejskiej w Śremie, odbytego 13 czerwca 2022 r. 

 
Członkowie Komisji obecni wg. listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 

do protokołu. Obecnych 5 członków Komisji. 
Nieobecni: 

1) radny Mariusz Kociemba – nieusprawiedliwiony; 
2) radny Artur Konon - nieusprawiedliwiony. 

 
Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:  

1) Adam Lewandowski – Burmistrz Śremu; 
2) Barbara Jabłońska – Naczelnik PEU Urzędu Miejskiego w Śremie; 
3) Agnieszka Dzikowska –przedstawiciel Biblioteki im. Heliodora 

Święcickiego w Śremie; 
Zawiadomienia o posiedzeniu Komisji, stanowią załącznik nr 2 do protokołu. 

 
Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził radny Piotr Rojek – 

Przewodniczący Komisji. Obrady rozpoczął o godz. 15:30, witając wszystkich 
zebranych. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 
5 radnych, a więc Komisja jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Przedstawiając porządek obrad poinformował, że wpłynął wniosek Burmistrza 
o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć niektórych nauczycieli. Zaproponował uzupełnienie porządku w pkt 
3 lit. c). 
Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu z posiedzenia Komisji. 

 
Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek 

o uzupełnienie porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) Krzysztof Lewandowski, Piotr Mulkowski, Piotr Rojek, Tomasz Wojna, 
Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (2) Mariusz Kociemba, Artur Konon 
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Przewodniczący podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż Komisja 
5 głosami „za”- jednogłośnie zgłoszony wniosek przyjęła. 
 
Dalszych zmian w porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu 32/2022 z posiedzenia Komisji. 
2. Plany i perspektywy rozwoju Biblioteki im. Heliodora Święcickiego 

w Śremie. 
3. Zaopiniowania projektu uchwały: 

a) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Śrem 
na rok szkolny 2022/2023; 

b) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania stypendium 
Burmistrza Śremu dla uzdolnionych uczniów w ramach Gminnego 
Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży 
Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

Uzupełnienie: 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
niektórych nauczycieli. 

4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

 
ad.1 Przyjęcie protokołu 32/2022 z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji przekazał, że do protokołu 32/2022 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag. Wobec powyższego stwierdził, 
iż protokół z posiedzenia Komisji został przyjęty. 
 
ad.2 Plany i perspektywy rozwoju Biblioteki im. Heliodora Święcickiego w Śremie. 
Dokument stanowi załącznik nr 4 do protokołu z posiedzenia Komisji. 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, że radni otrzymali wcześniej 
dokument dot. planów i perspektyw rozwoju Biblioteki im. Heliodora 
Święcickiego w Śremie, w związku z czym, każdy miał możliwość wcześniejszego 
zapoznania się z nim więc prosi o zgłaszanie uwag i pytań do powyższego 
dokumentu. 
 
Dyskusji nie podjęto 
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ad.3 Zaopiniowanie projektu uchwały: 
 
a) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Śrem na rok 
szkolny 2022/2023; 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Barbara Jabłońska Naczelnik Pionu 
Edukacji i Usług Społecznych. 
 
Dyskusji nie podjęto 

 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w gminie Śrem na rok szkolny 2022/2023;  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) Krzysztof Lewandowski, Piotr Mulkowski, Piotr Rojek, Tomasz Wojna, 
Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (2) Mariusz Kociemba, Artur Konon 
 
Przewodniczący obrad podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż Komisja 
5 głosami „za”- jednogłośnie, przedłożony projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
b) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania stypendium Burmistrza 
Śremu dla uzdolnionych uczniów w ramach Gminnego Programu Wspierania 
Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży Sprawy bieżące w zakresie działania 
Komisji. 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Barbara Jabłońska Naczelnik Pionu 
Edukacji i Usług Społecznych. 
 
Dyskusji nie podjęto 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania stypendium Burmistrza Śremu dla uzdolnionych uczniów w 
ramach Gminnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i 
Młodzieży Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) Krzysztof Lewandowski, Piotr Mulkowski, Piotr Rojek, Tomasz Wojna, 
Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (2) Mariusz Kociemba, Artur Konon 
 
Przewodniczący obrad podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż Komisja 
5 głosami „za”- jednogłośnie, przedłożony projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Barbara Jabłońska Naczelnik Pionu 
Edukacji i Usług Społecznych. 
 
Dyskusja: 
Radny Piotr Rojek zapytał : „ czy od 1 września obligatoryjnie w każdej placówce 
oświatowej osoby o takich uprawnieniach jak pedagog specjalny musi być 
zatrudniony?” 
Odpowiedzi udzieliła Pani Barbara Jabłońska: „ Na chwilę obecną jest taki zamysł, 
jednak należy się spodziewać, że będzie z tym problem. Do tej pory, jeżeli 
szukaliśmy fachowców, takich jak pedagog specjalny to bardzo trudno było 
pozyskać na rynku pracy osoby, które miały pełne kwalifikacje, żeby zatrudnić je 
na takim stanowisku. Ustawa narzuca takie zatrudnienie więc jeżeli nie będzie 
możliwości zatrudnienia takich osób to będą wakaty w naszym placówkach.”  
Dyskusje zakończono. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania i 
rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 
nauczycieli.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (5) Krzysztof Lewandowski, Piotr Mulkowski, Piotr Rojek, Tomasz Wojna, 
Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (2) Mariusz Kociemba, Artur Konon 
 
Przewodniczący obrad podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż Komisja 
5 głosami „za”- jednogłośnie, przedłożony projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
 
ad.4 Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 
 
Dyskusji nie podjęto 
 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji –Piotr 
Rojek podziękował za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym gościom, 
członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 15:45. 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 
 
 
 

Przewodniczył: 
 

Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Piotr Rojek 
 
 
 
Protokołowała: 
Marta Matuszewska 
Podinspektor 

 

 
 
 


